
 
 
 

 

7.KORESPONDENČNA SEJA ŠTUDENTSKA SVETA  
 
ZADEVA: Poraba preostanka finančnih sredstev in tekoče zadeve Študentskega sveta 
 
Na podlagi 13. člena Poslovnika Študentskega sveta Evropske pravne fakultete je bila 
sklicana 7. korespondenčna seja Študentskega sveta.  
 
Seja je potekala v večih delih od ponedeljka 25.10.2021 od 12:00 ure do četrtka 28.10.2021 do 
18.00 ure.  V prvem delu so člani posredovali svoje predloge in mnenja o porabi finančnih 
sredstev, ki so še ostala Študentskemu svetu, prav tako so imeli člani možnost opozoriti na 
kakšno tekočo stvar Študentskega sveta. V drugem delu smo diskutirali o navedbah vseh in v 
tretjem delu seje se je glasovalo. Člani so svoje predloge in mnenja posredovali na 
elektronski naslov ssevropf@gmail.com.  
 

Seje se je udeležilo 6  članov Študentskega sveta in dva zunanji sodelavec. Na elektronski 
naslov Študentskega sveta ssevropf@gmail.com je prišel en predlog za izvedbo okrogle mize, 

ter dva predloga za porabo finančnih sredstev Študentskega sveta. Člani so glasovali s 6 ZA in 0 
PROTI glasovi, da se zaradi covid – 19 situacije in nepoznanih prihodnjih ukrepov ne bo 
izvedlo okrogle mize, ki bi za dosego svojega učinka potrebovala izvedbo v živo v prostorih 
fakultete. Člani so glasovali s 5 glasovi ZA, 0 PROTI in 1 VZDRŽANIM glasom, da se finančna 
sredstva, ki so ostala v budgetu Študentskega sveta ne bodo porabljala, ter da bo Študentski 
svet preostanek neporabljenih sredstev vrnil fakulteti.  

SKLEP: Na 7. korespondenčni seji, so se člani Študentskega sveta z 6 glasovi ZA 
glasovali za neizvedbo okrogle mize, ter z 5 glasovi ZA odločili, da se preostanek 
finančnih sredstev ne porabi.  
 
Ljubljana, 30.10.2021  

Predsednica Študentskega sveta 

Laura Glaner    
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